
בברכה.. בגלל שישראל היא מדינת היהודים,זה מאוד חשוב שכולם ירגישו שייכים לעם ישראל,יתקבלו
אישית.והבית של כל יהודי. . אנחנו צריכים להנהיג על ידי דוגמה


